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Protokół Nr XXVII/21 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 25 lutego 2021 roku 

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 0900 i trwały do godz. 0949. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Marek Karolewski 

5. Stanisław Szczepan Kietliński 

6. Agata Koc 

7. Krzysztof Koc 

8. Zygmunt Józef Kosk 

9. Tadeusz Łopaciuk 

10. Antoni Malinowski 

11. Dorota Niemyjska 

12. Maria Jadwiga Radziszewska 

13. Włodzimierz Słonecki 

14. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

15. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca; 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy; 

 Przemysław Ślepowroński – Radca Prawny; 

 Agnieszka Brzezińska – Dyrektor Biura Poselskiego Poseł na sejm RP Aleksandry 

Szczudło; 

 Sołtys wsi Tworkowice  oraz Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 – lista obecności 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu; 

 Kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych - lista obecności stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady Miejskiej powitał Radnych Rady Miejskiej w Ciechanowcu, Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, Radnego Powiatu 

Wysokomazowieckiego Krzysztofa Pełszyka, Dyrektorów i Kierowników Gminnych 

Jednostek Organizacyjnych, Przemysława Ślepowrońskiego Radcę Prawnego, Agnieszkę 

Brzezińską Dyrektora Biura Poselskiego Poseł na sejm RP Aleksandry Szczudło, Sołtysa wsi 

Tworkowice. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 

Miejskiej na sesji obecnych jest 15 Radnych i obrady sesji są prawomocne. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

2) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar Starego Miasta, 

3) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar ulic Drohickiej, Wierzbowej, 

Mickiewicza, Szkolnej i Kazimierza Uszyńskiego, 

4) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar Polek, 

5) zmiany uchwały Nr 220/XXXIX/18 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia  

26 lipca 2018r. w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych 

w miejscach publicznych, 

6) uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  

i urządzeń kanalizacyjnych będących w eksploatacji podległego samorządowego 

zakładu budżetowego PRK FARE w Ciechanowcu na lata 2021-2023, 

7) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2026 r., 

8) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ramach zadań własnych 

za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych, 

9) aktualizacji na lata 2021-2023 harmonogramu Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Ciechanowiec. 

7. Planowane inwestycje i remonty dróg gminnych w 2021 roku. 

8. Informacja o sposobie wykonania uchwał Rady Miejskiej za 2020 rok. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec 

za 2020 rok.  

10. Sprawozdanie z działalności i realizacji zadań Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Ciechanowcu w 2020 roku. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Sprawy różne i wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy zgłaszają uwagi. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany porządek 

obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z XXVI sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XXVI sesji został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego 

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między sesjami 

poinformował o takich sprawach jak: 

- 29 stycznia, w związku z prowadzonym przez Urząd Marszałkowski Województwa 

Podlaskiego wstępnym naborem projektów turystycznych dotyczących szlaków kamperów  

i szlaków kajakowych Polski Wschodniej (założenia do programu na lata 2021 – 2027), został 

złożony wstępny projekt szlaku kajakowego i kamperowego w gminie Ciechanowiec, który 

dotyczy przygotowania miejsc do obsługi ruchu turystycznego w miejscach atrakcyjnych 

turystycznie np.: w pobliżu obiektów kulturowych i obszarów przyrodniczych; 

- 2 lutego złożono wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na zakup sprzętu i umundurowania 

dla Ochotniczych Straży Pożarnych - wartość zadania – 80 000 zł, kwota dofinasowania – 70 

000 zł, wkład własny – 10 000 zł; 

- 4 lutego złożono wniosek do PFRON-u na dofinansowanie: 
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remontu sanitariów na parterze budynku Urzędu Miejskiego z dostosowaniem dla osób 

niepełnosprawnych, budowy podjazdu dla osób niepełnosprawnych przy budynku hali 

sportowej przy ul. 11 Listopada, budowy platformy pionowej zewnętrznej dla 

niepełnosprawnych przy przedszkolu, budowy windy przy Szkole Podstawowej  

w Ciechanowcu przy ul. 11 Listopada 5; 

- 4 lutego ogłoszono nabór na stanowisko ds. zamówień publicznych w Referacie Inwestycji 

Urzędu Miejskiego. Wpłynęły dwie oferty, jednak żaden z kandydatów nie wykazał się 

wystarczającą wiedzą na temat zamówień publicznych, aby zostać zatrudnionym na tym 

stanowisku. Konkurs pozostał nierozstrzygnięty; 

- 4 lutego ogłoszono kolejne zapytanie ofertowe na „Dostawę nowego samochodu osobowego 

typu bus 9-osobowego przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych”. 18 lutego – 

zapytanie zostało ponowione; 

- 4 lutego Zarząd Województwa Podlaskiego wsparł Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu 

dotacją w wysokości 427 tys. zł na realizację projektu „Gmina Ciechanowiec – miejsce 

przyjazne seniorom” i jest to wsparcie na prowadzenie klubu seniora; 

- 4 lutego ogłoszono zapytanie ofertowe na wykonanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej przebudowy drogi gminnej Czaje Wólka, odcinek ok. 960 m.; 

- 4 lutego Wojewoda Podlaski poinformował, że zadanie „Przebudowa drogi gminnej  

ul. Podlaska” zostało ujęte na liście zadań określonych w art. 24 ust. 5 ustawy o rządowym 

funduszu rozwoju dróg; 

- 5 lutego ogłoszono postępowanie przetargowe na roboty budowlane na „Budowę drogi 

gminnej wraz ze ścieżką rowerową przy ul. Podlaskiej w Ciechanowcu”. Termin składania 

ofert upłynął w dniu 23 lutego br. W postępowaniu wpłynęło 8 ofert. Najniższa oferta na 

kwotę 5 341 298,65 zł. Najwyższa na kwotę 8 546 681,70 zł, (Przeznaczyliśmy na ten cel  

4 951 000 zł). W najbliższych dniach ponownie zostanie ogłoszone postępowanie 

przetargowe; 

- 11 lutego została podpisana umowa na wykonanie w formule „zaprojektuj i wybuduj” prac 

objętych przedsięwzięciem realizowanym przez Gminę Ciechanowiec, w zakresie ochrony 

różnorodności biologicznej w ramach projektu „Promowanie ochrony różnorodności 

biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia”; 

- 16 lutego została podpisana umowa na realizację zadania z zakresu rozwoju sportu w gminie 

Ciechanowiec. Klub Sportowy Unia Ciechanowiec otrzymał z budżetu Gminy 

dofinansowanie w wysokości 54 tys. zł na realizację zadania pod nazwą „Uczestniczenie  

i organizowanie rozgrywek sportowych”; 

- 16 lutego podano do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Ciechanowiec przeznaczonych do sprzedaży w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego – działka o numerze ewidencyjnym Nr 3053/3, o powierzchni 0,5000 ha 

(cena nieruchomości 148 650,00 zł +VAT) i 353/4 o pow. 0,9227 ha (cena nieruchomości 274 

319,00 zł + VAT); 

- 16 lutego złożono wniosek do Marszałka Województwa Podlaskiego dotyczący modernizacji 

oświetlenia na ternie gminy (budowa: ul. Uszyńska, ul. Wińska, Wojtkowice Dady, oraz 

wymiana oświetlenia na LED-owe w całej gminie); 

- 16 lutego zakończył się nabór na rachmistrzów: w gminie Ciechanowiec zgłosiło się  

16 kandydatów, którzy przystąpią do szkolenia, a następnie napiszą egzamin; 

- 17 lutego ogłoszono konsultacje „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2021”; 
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- 17 lutego ogłoszono zapytanie ofertowe na wykonanie dokumentacji projektowo –

kosztorysowej remontu Szkoły Podstawowej w Łempicach i Szkoły Podstawowej  

w Ciechanowcu; 

- 19 lutego ogłoszono zapytanie ofertowe na zadanie „Usuwanie folii rolniczych i innych 

odpadów pochodzących z działalności rolniczej na terenie gminy Ciechanowiec”; 

- 23 lutego zostało zawarte porozumienie pomiędzy Niepublicznym Zakładem Opieki 

Zdrowotnej EURODENT Agnieszka Cimochowska z siedzibą w Suchowoli, a Gminą 

Ciechanowiec dotyczące sprawowania opieki stomatologicznej nad uczniami z gminy 

Ciechanowiec; 

- 24 lutego w związku z rozpoczętym od dnia 25 stycznia procesem szczepień przeciwko 

COVID-19 na terenie naszej gminy liczba zamówionych transportów wynosi - 5 osób, liczba 

zrealizowanych – 5 osób, w tym 2 osoby przyjęły 2 dawki. 

 

Burmistrz poinformował także, że trwają prace nad ogłoszeniem przetargu na zakup 

samochodu asenizacyjnego dla Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu, 

wnioskiem w pilotażowym programie dotyczącym kwestii dziedzictwa kulturowego  

w rewitalizacji pn. „Wzorcowa Rewitalizacja” oraz nad złożeniem wniosku do Ministerstwa 

Sportu na przebudowę Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły dwie petycje: 

1. Petycja skierowana do Samorządu Gminy dotycząca pakietu profilaktycznego. Petycja 

została wycofana - stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

2. Petycja dotyczy przeprowadzenia referendum ludowego. Petycja została przekazana  

do zaopiniowania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - stanowi załącznik nr 5  

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje 

lub zapytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że jest to pierwsza zmiana budżetu na rok 2021. 

Powoduje ona zmniejszenie dochodów o ponad 4 020 000,00 zł oraz zwiększenie wydatków 

o 3 180 000,00 zł. Do budżetu wprowadza się wolne środki niewykorzystane w 2020 r.  

w wysokości 1 225 000,00 zł. Pozostałe środki w kwocie 5 975 000,00 zł to środki, które 
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wpłynęły do budżetu w roku ubiegłym, w tym 2 177 000,00 zł z Funduszu Dróg 

Samorządowych na modernizację dróg gminnych. Ponad 398 000,00 zł to środki przeznaczone 

na realizację przez Szkołę Podstawową w Ciechanowcu projektu „Energia kompetencji-energia 

rozwoju”, 81 000,00 zł na realizację przez Przedszkole w Ciechanowcu projektu unijnego, 

225 160,00 zł na realizację projektu door-to-door, 3 000 000,00 zł to środki otrzymane  

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 i 97 000,00 zł to środki niewykorzystane z Funduszu 

przeciwdziałania alkoholizmowi. Część środków została przeznaczona na wydatki majątkowe, 

czyli na uporządkowanie placu wokół Przedszkola. Pozostałe wolne środki w kwocie 

1 225 000,00 zł zostały przeznaczone na inne wydatki budżetu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek, Przemysław Dybowski, Krzysztof Koc. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 199/XXVII/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar Starego Miasta.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że  przedłożone zostały trzy 

projekty uchwał dotyczące sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części miasta Ciechanowiec. Podstawowym powodem przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego jest realizacja jednego z celów polityki 

przestrzennej gminy, zapisanego w obowiązującym dokumencie studium uwarunkowań 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Ciechanowiec, polegającego na objęciu 

planem całego miasta. Uregulowanie zasad zabudowy i zagospodarowania obszaru miejskiego, 

objętego opracowaniem pozwoleń na zrównoważony rozwój tej części miasta  

z uwzględnieniem ładu przestrzennego, wymagań ochrony środowiska przyrodniczego oraz 

zachowania istniejącego dziedzictwa kulturowego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji do trzech 

projektów uchwał w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar Starego Miasta.  

 

Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miasta Ciechanowiec – obszar Starego Miasta. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek, Przemysław Dybowski, Krzysztof Koc 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 
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Uchwała Nr 200/XXVII/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar Starego Miasta 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar ulic Drohickiej, 

Wierzbowej, Mickiewicza, Szkolnej i Kazimierza Uszyńskiego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar ulic Drohickiej, Wierzbowej, 

Mickiewicza, Szkolnej i Kazimierza Uszyńskiego.  

 

Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miasta Ciechanowiec – obszar ulic Drohickiej, Wierzbowej, Mickiewicza, Szkolnej  

i Kazimierza Uszyńskiego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek, Przemysław Dybowski, Krzysztof Koc 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 201/XXVII/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar ulic Drohickiej, 

Wierzbowej, Mickiewicza, Szkolnej i Kazimierza Uszyńskiego stanowi załącznik nr 8  

do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar Polek.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar Polek.  

 

Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miasta Ciechanowiec – obszar Polek. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek, Przemysław Dybowski, Krzysztof Koc 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 202/XXVII/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar Polek stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 220/XXXIX/18 Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 26 lipca 2018 r. w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w miejscach publicznych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że  zgodnie z ustawą o wychowaniu 

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi zabrania się spożywania napojów 

alkoholowych w miejscach publicznych z wyjątkiem miejsc przeznaczonych do ich 

spożywania. Rada Gminy może wprowadzić w drodze uchwały w określonym miejscu 

publicznym na terenie gminy odstępstwo od tego zakazu. Taka uchwała została podjęta 26 lipca 

2018 roku. Natomiast projekt przedłożonej uchwały zakłada propozycję odstępstwa od 

spożywania alkoholu w Hali Sportowej przy ul. 11 Listopada, w trakcie działania klubu seniora.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 220/XXXIX/18 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 

26 lipca 2018 r. w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych  

w miejscach publicznych.  

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Nr 220/XXXIX/18 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 26 lipca 2018 r.  

w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach 

publicznych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek, Przemysław Dybowski, Krzysztof Koc 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 203/XXVII/21 w sprawie zmiany uchwały Nr 220/XXXIX/18 Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 26 lipca 2018r. w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w miejscach publicznych stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w eksploatacji podległego 

samorządowego zakładu budżetowego PRK FARE w Ciechanowcu na lata 2021-2023.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że do ustalenia przez zakład 

budżetowy PRK FARE stawek za wodę i ścieki, z których będą wyliczone koszty modernizacji, 

potrzebny jest wieloletni plan rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych. Przedstawiony plan zakłada planowany zakres usług wodociągowo-

kanalizacyjnych, przedsięwzięcia rozwojowo-modernizacyjne w poszczególnych latach, 

przedsięwzięcia realizujące zużycie wody, wyprowadzenie ścieków, nakłady inwestycyjne  

w poszczególnych latach, przewidziane efekty planu oraz sposoby finansowania planowanych 

kwestii. Burmistrz dodał, że wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych jest niezbędnym dokumentem do ustalenia taryf 

za wodę i ścieki.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w eksploatacji podległego 

samorządowego zakładu budżetowego PRK FARE w Ciechanowcu na lata 2021-2023.  

 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych będących w eksploatacji podległego samorządowego zakładu budżetowego 

PRK FARE w Ciechanowcu na lata 2021-2023. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek, Przemysław Dybowski, Krzysztof Koc 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 204/XXVII/21 w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w eksploatacji podległego 

samorządowego zakładu budżetowego PRK FARE w Ciechanowcu na lata 2021-2023stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2026 r.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w celu efektywnego 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz zmniejszenia jej negatywnych następstw w życiu 
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społecznym i rodzinnym, tworzy się Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na terenie gminy Ciechanowiec na lata 2021-2026. 

W gminie Ciechanowiec  dotychczas realizowano Program Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie przyjęty uchwałą Nr 28/VI/11 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 29 marca 

2011 r. Z uwagi na zakończenie czasu jego realizacji, dynamikę zmian społecznych oraz 

potrzebę dbania o rodziny dotknięte przemocą domową należy kontynuować podjęte działania.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na Komisjach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2026 r.  

 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2026 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek, Przemysław Dybowski, Krzysztof Koc 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 205/XXVII/21 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2026 r. stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ramach 

zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że  Rada Gminy w drodze uchwały 

ustala zakres zadań własnych oraz zakres i szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności  

za pobyt w ośrodkach wsparcia, mieszkaniach chronionych lub schroniskach. Dodał, że  

w gminie Ciechanowiec tworzony jest klub seniora, który jest również ośrodkiem wsparcia.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na Komisjach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ramach zadań 

własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych.  

 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ramach zadań własnych za pobyt  

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek, Przemysław Dybowski, Krzysztof Koc 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 206/XXVII/21 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  

w ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji na lata 2021-2023 harmonogramu Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Ciechanowiec.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że  w gminie Ciechanowiec 

obowiązuje Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2018-2029. Strategia ta 

zakładała harmonogram realizacji zadań na lata 2018-2020. W związku z tym, zachodzi 

konieczność zaktualizowania harmonogramu na lata 2021-2023.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na Komisjach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie aktualizacji na lata 2021-2023 harmonogramu Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Ciechanowiec.  

 

Głosowano w sprawie: 
aktualizacji na lata 2021-2023 harmonogramu Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek, Przemysław Dybowski, Krzysztof Koc 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 207/XXVII/21 w sprawie aktualizacji na lata 2021-2023 harmonogramu Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 7  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Planowane inwestycje  

i remonty dróg gminnych w 2021 roku. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie informacji. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że przedłożony dokument określa 

ilość dróg w kilometrach oraz ich jakość na terenie wsi i miasta, a także zakres prac 

inwestycyjnych na drogach planowanych w 2021 roku. Dodał, że jest to rekordowy rok, jeżeli 

chodzi o budowę dróg gminnych. Burmistrz poinformował, że sołectwa, które przekazały swoje 

środki na zakup samochodu asenizacyjnego z funduszu sołeckiego, będą mogły zgłaszać na 

bieżąco naprawy dróg. Sołectwa, które pozostawiły środki z funduszu sołeckiego, naprawę 

dróg będą opłacały samodzielnie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do przedstawionej 

informacji.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Informacja na temat planowanych inwestycji i remontów dróg gminnych w 2021 roku stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad pkt 8  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja o sposobie 

wykonania uchwał Rady Miejskiej za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Rada Miejska w 2020 r. 

podjęła 83 uchwały, z których zdecydowana większość została podjęta na wniosek Burmistrza. 

Informacja dostępna jest w Biurze Obsługi Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Burmistrz Ciechanowca 

Eugeniusz Święcki chciałby zabrać głos.  

Burmistrz poinformował, że 3 uchwały zostały przekazane do realizacji Przewodniczącemu 

Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o sposobie wykonania uchwał Rady Miejskiej za 2020 rok stanowi załącznik nr 16 

do protokołu. 

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  

w szkołach prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie informacji. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zgodnie z Kartą Nauczyciela art. 

30 ust. 3 nauczyciel na poszczególnych stopnia awansu zawodowego powinien osiągnąć 

określony stopień wynagrodzenia. Dodał, że w gminie Ciechanowiec nauczyciele  

na wszystkich stopniach nie osiągnęli tego wskaźnika, ponieważ nie realizowali godzin 

ponadwymiarowych oraz nie został im wypłacony dodatek z funduszu nagród. Nauczycielom 

na poszczególnych stopniach gmina Ciechanowiec wypłaciła środki w wysokości: 
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- stażystom – 7 032,00 zł, 

- kontraktowym – 8 823,00 zł, 

- mianowanym – 6  134,00 zł, 

- dyplomowanym – 398 748,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec za 2020 rok 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie  

z działalności i realizacji zadań Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu w 2020 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że działalność Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ciechanowcu w roku 2020 była dość szeroka z racji panującej pandemii COVID-

19.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że informacja dostępna jest 

w Biurze Obsługi Rady Miejskiej.  

 

Sprawozdanie z działalności i realizacji zadań Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu  

w 2020 roku stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że nie wpłynęły żadne 

interpelacje i zapytania.  

Zapytał, czy ktoś z Radnych w chwili obecnej chciałby zgłosić zapytania. 

Nie zgłoszono.  

 

Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Karek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęło pismo dotyczące opieki nad zwierzętami bezdomnymi. Przewodniczący dodał, że tak 

jak wspominał Burmistrz, w budżecie gminy zabezpieczone zostały środki na budowę 

przytuliska dla bezdomnych psów. Pismo stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Ad pkt 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady XXVII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

 

Protokołowała: 

 

Wioleta Kierska 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marek Karolewski

 


